
 P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 20 kwietnia  2009 roku

SE-PO.0063-4-4/09

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Krystian Dąbrowski- obecny
4. Marian Kita- obecny
5. Hanna Szotowska- obecna
6. Danuta Walczak- obecna
7. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski-  Burmistrz  Miasta,  Anna Ślagórska-  Zastępca Burmistrz  Miasta,  Urszula 
Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Teresa Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki  Społecznej i 
Edukacji. 

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście- objazd placówek oświatowych.
2. Analiza współpracy z miastami partnerskimi.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są jakieś dodatkowe propozycje uchwał?

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Prośmy o uzupełnienie porządku obrad najbliższej sesji o dodatkową uchwałę w sprawie nadania 
imienia Szkole Podstawowej Nr 7 w Czeladzi.

Joanna Durdzińska                       -                             Dyrektor SP Nr 7  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 
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W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. J. Durdzińska - Dyrektor SP Nr 7

Komisja nie zgłosiła więcej pytań, uwag.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 7 w 
Czeladzi. Kto jest za?

GŁOSOWANIE( jeden radny nie brał udziału w głosowaniu)

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dot. punktu 1

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Podsumowuje objazd placówek oświatowych w mieście.  Otwieram dyskusję.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej
5. H. Szotowska - Członek Komisji
6. D. Walczak - Członek Komisji

Dot. punktu 2

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny temat to analiza współpracy z miastami partnerskimi.
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Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia analizę współpracy z miastami partnerskimi w zakresie wymiany grup młodzieży. 

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Wojciech Maćkowski                    -               Kierownik Wydziału Promocji Miasta  

- Omawia  analizę  współpracy  z  miastami  partnerskimi.  Przedstawia  harmonogram  wizyt  
delegacji zagranicznych. 

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Walczak - Członek Komisji
2. W. Maćkowski - Kierownik Wydziału Promocji Miasta
3. M. Kita - Członek Komisji
4. M. Kędzierski - Członek Komisji
5. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Dot. punktu 3

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2008 r.

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
2. D. Walczak - Członek Komisji
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji
4. U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
5. H. Szotowska - Członek Komisji
6. M. Kędzierski - Członek Komisji
7. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
8. M. Kita - Członek Komisji

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli  nie ma więcej pytań proponuję przegłosować sprawozdanie w wykonania budżetu miasta 
Czeladź za 2008 rok. Kto jest za?
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GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
2 wstrzymujące się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2008 rok  
zostało pozytywnie zaopiniowane przez Komisję.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie materiału nt: analizy współpracy z miastami partnerskimi. Kto z państwa 
radnych jest za?

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że materiał nt: analizy z miastami partnerskimi  został pozytywnie 
zaopiniowane przez Komisję.

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. D.Walczak - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji
4. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/383/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia  31  stycznia  2008  r.  w  sprawie  przyjęcia  zasad  udostępniania  obiektów  i  urządzeń 
użyteczności  publicznej  oraz  terenów będących  w administrowaniu  jednostek  organizacyjnych 
Gminy Czeladź.

Teresa Wąsowicz            -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. 
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W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
3. D. Walczak - Członek Komisji

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować omówiony projekt uchwały. Kto z państwa radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały?

GŁOSOWANIE

6za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził,  że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/383/2008  
Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  31  stycznia  2008  r.  w  sprawie  przyjęcia  zasad 
udostępniania  obiektów  i  urządzeń  użyteczności  publicznej  oraz  terenów  będących  w 
administrowaniu  jednostek  organizacyjnych  Gminy  Czeladź  pozytywnie  zaopiniowany 
przez Komisję.

Dot. punktu 4

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy Państwo radni mają jakieś pytania w sprawach bieżących?

W sprawach bieżących głos zabrał radny M. Kita, radny A. Mentel, radna D. Walczak

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Proponuję przegłosować wypracowane wnioski podczas Komisji.

Wniosek Nr 1 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o przygotowanie szczegółowego harmonogramu 
wizyt delegacji z miast partnerskich na rok 2009.

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu
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Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Wniosek Nr 2

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o każdorazowe ustalenie przedstawicieli Rady 
Miejskiej towarzyszących delegacji z miast partnerskich. 

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Wniosek Nr 3

Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  przygotowanie  materiału  zawierającego 
informację  dotyczącą  liczby  urzędników  wymiany  pomiędzy  miastami  partnerskimi,  a  
Czeladzią  w  latach  2007-2009  (  liczba  osób,  które  przyjechały  do  Czeladzi  z  miast  
partnerskich oraz liczba mieszkańców Czeladzi, którzy wyjechali do miast partnerskich) 

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Wniosek Nr 4

Komisja  Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o doposażenie palcu zabaw przy przedszkolu nr  
7, nr 11 w ławeczki oraz przygotowanie piaskownicy dla dzieci. 

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję
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Wniosek Nr 4

Komisja   Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  zaplanowanie  w  budżecie  na  rok  2010 
wymiany oraz remontów sanitariatów w przedszkolu nr 11, nr 7, nr 4.

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Wniosek Nr 5

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o pilną wymianę stolarki okiennej oraz podjęcie  
prac  remontowych (  termomodernizacja,  wymiana tarasu ,  remont  kanalizacja)  możliwe 
przyspieszenie prac remontowych /Przedszkole Nr 5/.

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Wniosek Nr 6

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o informację dotyczącą realizacji uchwały Rady 
Miejskiej nt: przejęcia szkół średnich.  

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję
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Wniosek Nr 7

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wnioskuje o wykonanie prac remontowych ogrodzenia przy  
MZS Nr 2.

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję

Radny M. Kędzierski zapytał o remont ogrodzenia przy Gimnazjum Nr 3. Odpowiedzi udzielił Marek 
Mrozowski- Burmistrz Miasta. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

-     Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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